



Hotel & Restaurant Service



Jade Lift

Das Must-Have der Chefköche: Diese minimalistische, moderne und zugleich herausragende Serie von Porzellantellern und -schalen bringt kulinarische Köstlichkeiten zum Strahlen. Für Sterneköche, aber auch für Feinschmecker zu Hause, die besondere lukullische Highlights schaffen wollen: Jade Lift ist sowohl ein Muss für die Gastronomie als auch ein trendiges Design für Foodies. Die Serie besteht aus hochwertigem Bone China und einer eleganten transparenten Glasur. Die Formen mit ihrem sanft nach oben abfallenden Rand sind stapelbar und langlebig - und ergänzen perfekt die bestehenden Jade-Formen.

A chef`s favourite: This minimalistic, modern and at the same time outstanding range of porcelain plates and bowls makes fine dining dishes shine and lifts each course to another level. For starred chefs but also for gourmets at home, who want to create special culinary moments: Jade Lift is a must have for the gastronomy industry as well as a trendy shape for foodies. The range comes in premium bone china in delicate off-white and an elegant transparent glaze. The shapes with their edge that gently slopes upwards are stackable and durable - and perfectly complement the existing Jade shapes.

www.hotel.rosenthal.de

Jade Lift

Bestellnr. / Item no.
Artikel / Article

61043 - 800001 - 16916



Teller 16 cm
Plate 16 cm

61043 - 800001 - 16921



Teller 21 cm
Plate 21 cm

61043 - 800001 - 16924



Teller 24 cm
Plate 24 cm

61043 - 800001 - 16928



Teller 28 cm
Plate 28 cm

61043 - 800001 - 10351



Teller 21 cm tief
Plate deep 21 cm

61043 - 800001 - 10354



Teller 24 cm tief
Plate deep 24 cm

Bestellnr. / Item no.
Artikel / Article

61043 - 800001 - 10562



Bowl 13 cm
Bowl 13 cm

0,45 l

61043 - 800001 - 10564



Bowl 15 cm
Bowl 15 cm

0,70 l

61043 - 800001 - 10551



Bowl 18 cm
Bowl 18 cm

1,27 l



Spülmaschinenfest
Dishwasher safe



Mikrowelleneeignet
Microwave safe